

Silat: Persisi jamin akan atasi kelemahan

52 JAN 1980

PERSEKUTUAN Silat Singapura (Persisi), memberi jaminan bahawa ia akan memperbaiki kegiatan dan latihan silat tahun ini dengan mengatasi masalah kelemahan jasmmani di kalangan para pesilat di sini.

Ini ditegaskan oleh Setiausahaanya, Enck Johari Urif, bila diminta mengulas tentang adanya kelemahan jasmmani di kalangan para pesilat yang menyertai Pesta Silat Kebangsaan 1979, di Panggang, Negara pada 30 dan 31 Disember lalu.

Ketutamaan

Enck Johari menegaskan bahawa Persisi akan mengambili langkah kesedaran ini dengan segera.

"Para pesilat yang kurang kukuh kebolehan jasmnanya berada dalam kategori silat yang kerana tonga aspek yang utama ni, mereka tidak dapat memainkan seni silat secara bosa diri atau secara dengan sebalik-baliknya."

"Oleh itu, Persisi akan menyusun rangka kerja latihan dan latihan bagi latihan dan latihan yang berkaitan masalah ini diutamakan jahan yang sebalik-baliknya."

Perancangan kegiatan latihan akan dijalankan dengan mengutamakan aspek latihan tenaga badan kerana semua badan hendaklah kuat pada pertandingan jasmmani. Para pesilat yang lemah pada aspek latihan jasmmani supaya setiap pesilat dapat melakukan latihan yang baik, tetapi cukup untuk bersilat dengan baik.

Ramal, peserta dalam pesta itu gagal memulakan pertandingan yang baik dan yang diharapkan. Hal ini disebabkan masalah kelemahan jasmmani.

Masalah ini meng-
lebihi searah mempromosikan bawakan bunga-bunga silat mereka di awal acara pertandingan silat. Dan mereka bertambah lemah kira-kira satu atau dua mnti setelah memulakan pertandingan.

Enck Johari menegaskan bahawa masalah ini kerana ia amat penting bagi kemajuan dan peningkatan mutu seni silat jama. Oleh itu, latihan juga seni ini tidak boleh dikesampingkan oleh semua ahli badan sebahagian besar peserta, termasuk golongan dan yang tidak memononangi sebarang badan, menjadi lenyah sejurus selepas pertandingan pada kedua-dua hari pesilat.

Para penonton di Panggang, Negara semesti ini dan kepimpinan ini diarahkan oleh Enck Johari.

Sebahagian para peserta silat yang telah berkecuali dalam pertandingan ini.

"Persi itu akan diadakan dalam bentuk silat dislokong kuat oleh Enck Johari memberi peluang kepada para pesilat semangat membuktikan kebolehan mereka, jasanya."



● PARA pemenang, dua orang setiap regu, dengan pingat masing-masing. Berdiri (dari kiri) ialah Johan Pendekar Muda (Silat Cekak), Srikanal (Seni Silat), Pendekar, Beqgu Terbaik Pendekar (Silat Cekak) yang juga memegang pingat Denduk (dari kiri) ialah Tan Pendekar (Silat Cekak) dan Srikanal Muda (Silat Kuningan). — Gambar-gambar oleh Fran Ong.